
Zápis z mimoriadnej spojenej schôdze dozornej rady 
UMT, výboru UMT, výboru SBU a revíznej komisie 

SBU.
zorganizovanej predsedom výboru Urbár Martin, p.s. v súbehu s dozornou 

radou UMT, výborom SBU a revíznou komisiou SBU.

V Martine dňa 6. 11. 2024

Miesto konania:  Kantorská dolina. Pozemky v správe Urbáru Martin, p.s.

Prítomní:    Martin Malek Bc. - predseda dozornej rady UMT
    Ing. Vladimír Švehla - predseda výboru UMT
    Ján Buchanec - predseda výboru SBU
    Janka Hlavajová - predsedníčka RK SBU
    Radoslav Hruška - člen výboru SBU
    MVDr. Ján Varinský - člen výboru SBU
    JUDr. Igor Šteindl - člen výboru UMT
    Ján Buchanec - predseda výboru SBU
    Ing. Branislav Bella - člen výboru UMT
    Ing. Igor Blihár - Lesnícka správa UMT
    Milan Labda - OLH lesného obvodu Kantor
    Jozef Sekeráš - obchodné oddelenie UMT
    

Prizvaní:   Ing. Jozef Sekeráš, obchodný riaditeľ UMT 

Program:   1. Otvorenie 
    2. Prezentovanie zistení DR
    3. Vizuálna inšpekcia - prehliadka porastu 
    4. Prezentovanie skutočností a pohľadu správy UMT
    5. Záver
    

1.

Predseda výboru UMT Ing. Vladimír Švehla otvoril kontrolnú schôdzu a privítal 
členov členov orgánov a pracovníkov UMT p.s.

2. 

Po krátkom úvode bol vyzvaný predseda DR Martin Malek, aby odprezentoval 
zistenia dozornej rady priamo v poraste. Predseda DR zopakoval, že dozorná 
rada považuje zhotovenie prebierky do 50 rokov v predmetnom kontrolovanom 
poraste za nevyhovujúce. Zopakoval tvrdenia, že došlo k úmyselnému vybratiu 
kostry porastu a naopak ponechaniu výslovne nevhodných jedincov, ďalej k 
vybratiu samostatne stojacich objemnejších drevín a ponechaniu naopak drevín 
stojacích tesne pri sebe. Na mieste sa snažil orgánom odprezentovať  zistenia 
čomu však už bránilo stmievanie sa z dôvodu pokročilého času.  

3.

Po vyjadrení predsedu DR sa jednotliví členovia orgánov rozišli do porastu, čo po 
krátkej chvíli polo ukončené z dôvodu rýchleho nástupu stmievania. Predseda 
všetkých vyzval na návrat do dolnej časti porastu, kde prebehne prezentácia 
vedenia UMT k zisteniam DR UMT.

4.

Následne predseda UMT Ing. Vladimír Švehla vyzval pracovníka UMT Ing. Igora 
Blihára, aby stav porastu vysvetlil a odôvodnil. Ing. Igor Blihár sa ujal slova a 
verbálne vyvracal tvrdenia DR o stave porastu. Upresnil číslo porastu, ako porast 
441 oddiel 2 a oznámil, že v poraste na základe lesníckej evidencie čiastočne 
prebehla v zmysle plánu prebierka do 50 rokov v rozsahu 100 metrov kubických, 
pričom plán v tomto decéniu celkovo počíta s 200 metrami kubickými. Ústne 
spochybnil tvrdenia predsedu DR o nevhodnom výbere drevín ako aj o poškodení 
kostry porastu. Zároveň informoval, že zhotovitelom prác je firma Decurio s.r.o., 
pričom zákazku na tento porast získalo ako určitú náhradu. Podrobnosti tejto 
kompenzácie Ing. Igor Blihár nešpecifikoval.

5. 

Okolo 16:30, predseda výboru UMT Ing. Vladimír Švehla z dôvodu pokročilého 
času navrhol preniesť dalšiu časť programu diskusiu do dolnej časti doliny ku 
chate Kaplná. Po návrate do dolnej časti doliny ku chate Kaplná predseda UMT 
poďakoval prítomným za účasť a mimoriadnu schôdzu orgánov ukončil.

V Martine, 6. 11. 2024 

Zápisnicu zostavil: predseda dozornej rady Urbáru Martin, p.s. 
Martin Malek, Bc.

Podpisy členov:

Martin Malek Bc. 
Predseda dozornej rady

Peter Chmúrny, 
člen dozornej rady

Ing. Marek Veverica, 
člen dozornej rady
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